
 

 
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 9. 1. 2018 

 
Přítomni: Ing. Neruda, Mgr. Vojtíšek, Mgr. Novák, Ing. Šefl, Mgr. Marková, Mgr. 

Kolenatý, Ing. Popelka, Doc. Kuráň, Prof. Janoš, Doc. Blažková 
Omluveni: Doc. Trögl-účast na části porady přes Skype 
 
Kontrola bodů z minulé porady a informace z kolegia rektora: 

 Hodnocení studijních oborů OŽP, OH, RK, Environ. analytická chemie – formulář 

vlastní hodnotící zprávy garanta studijního oboru rozeslán garantům, garanti 

začnou vyplňovat formulář, statistická data budou získána z CI, zřízení přístupu 

pro garanty oborů provede Ing. Popelka, odevzdání 31. 1. 2018. Naši pracovní 

skupinu vede prof. RNDr. Stanislav Novák, CSc. Zástupce fakulty dr. Popelka, AS 

FŽP nominoval studentku Ing. Elišku Wildovou. Za FŽP bude hodnoceno: OŽP 

(doc. Blažková), RK (prof. Vráblíková), OH (doc. Trögl), Environmentální 

analytická chemie Ph.D., Analytická chemie a toxikologie s PřF (prof. Janoš).   

 Jednání Komise pro ediční činnost FŽP dne 12. 12. 2017, ediční plán na rok 2018 

byl schválen – příprava publikace Vráblíková J. a kol. Antropopedologie v teorii 

a praxi, příprava vydání dalšího čísla Studia Oecologica, připraveno 5 článků 

 Předzáměry studijních programů zaslány panu rektorovi, jednání Rady pro vnitřní 

hodnocení UJEP bude 16. 1. 2018, účast děkan 

 Připravovat pro nové akreditace: sylaby předmětů (15. 1. 2018) a materiál pro 

samostudium pro kombinované studium s otázkami pro nové akreditace (duben-

květen 2018) 

 Zpráva o vnitřním hodnocení kvality UJEP v období 2013-2017, body rozeslal 

prorektor pro rozvoj Ing. Zukerstein, odevzdání do 29. 1. 2018, koordinace ing. 

Popelka 

 Školení GDPR, termíny 18. 1., 7. 2. 2018, 9-12 hod., Kampus UJEP - Budova 

MFC, červená aula, dotazník GDPR za fakultu připraví tajemník, termín odeslání 

na rektorát 10. 1. 2018  

 Diskuze nad návrhem úpravy příkazu děkana na stimulaci vědecké činnosti od 

doc. Kuráně, návrh bude na dalších kolegiích diskutován, popřípadě upraven. 

 

Prof. Janoš: 

- Dodatek ke smlouvě na dělení zisku se Zdravotním ústavem v rámci 

společného pracoviště Cadoran.  
 

Mgr. Novák:  

-  Akademický senát FŽP se uskuteční 10. 1. 2018. 
 

Ing. Popelka: 

-  Hodnocení realizace strategického záměru 2017, zpracované části od proděkanů, 

návrh realizace strategického záměru pro rok 2018, termín do 12. 2. 2018, připraví 

se opět jako vloni sdílený dokument. 
 

Doc. Kuráň:  

-  Schválené projekty U21 KVAK, U21 KLIK. 

-  Schválené projekty: Unisurf, Smart. 
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- Celkové finance na TA15 přijdou ve výši 11 851 542 Kč na UJEP, 5. 2. 2018 

studentská vědecká konference.  
 

Ing. Šefl: 

- Veletrh vysokých škol Gaudeamus v termínu 23. - 25. 1. 2018, Praha, účast za 

FŽP Jakub Ederer, koordinátor za UJEP Michal Červenka. 

- Proběhla diskuze k ukončování studia studentů během prvního semestru prvního 

ročníku při neplnění určitého počtu kreditů. J. Šefl prezentoval statistická data 

přijímaných studentů a postupujících přes první a druhý semestr prvního ročníku 

s počty získaných kreditů. Kolegium se usneslo, že případné ukončování studia 

má smysl až po prvním ročníku studia, jelikož mohou mít vliv na nezískání kreditů 

během zimního zkouškového období i např. nemoc, pracovní vytíženost u 

kombinovaného studia atd. A zároveň ještě nejsou známy údaje od MŠMT, jak 

bude posuzován připravovaný ukazatel „graduation rate“.   

 
Mgr. Vojtíšek:  

- Tabulka k plánu odpisů (Plán výpočtu plánovaných částek účetních odpisů 

hmotného a nehmotného majetku jednotlivých součástí) rozeslal tajemník, do 

19.ledna 2018 nutné zaslat na ekonomické oddělení.  

- Onemocnění vrátných, pokud možno nezkoušet soboty. 
 

Mgr. Kolenatý: 

- Dny otevřených dveří na FŽP: 25. 1. 2018, v časech 9:00, 11:00 a 13:00 hod. 
Součinnost na katedrách, určení pověřené osoby. Vytipování dobrovolníků z řad 
studentů. 

- DVU (květen 2018) – návrhy řečníků do Hraničáře (D. Bůžek?). 
- Uchazečská webová stránka „univerzitaseveru.cz“  byla spuštěna. Bude nutné 

provázání s webem FŽP a s naší uchazečskou stránkou. 
- Akce do kalednáře UJEP v prvním pololetí 2018? Doktorandské semináře,… 
- Bylo schváleno poskytování motivačního stipendia k výjezdům v programu 

Erasmus+ ve výši 10 000 Kč. 
- Proběhla diskuze ke snížení neúspěšnosti studentů v 1. a 2. ročníku na základě 

zpracovaných podkladů. Bude zřízena pracovní skupina pod vedením proděkana 
pro vnější vztahy. 

 
Mgr. Marková: 
- Bez připomínek. 

 

Doc. Blažková:  

- Bez připomínek. 

 

Příští kolegium děkana bude podle termínu konání příštího kolegia rektora. 
 
Zapsal: Ing. Martin Neruda, Ph.D., děkan 
 

https://www.univerzitaseveru.cz/

